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معاون وزیر بهداشت:

وضعیت جمعیتی آذربایجان شرقی نگرانکننده است

معاون وزیر بهداشت گفت: آمار و رشد جمعیتی در آذربایجان شرقی نگران کننده بوده و خطر سالمندی بیخ گوش این

استان است.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز به نقل از مرکز بهداشت استان آذربایجان شرقی، دکتر حسین فرشیدی معاون بهداشت وزیر، روز پنجشنبه 18 خرداد ، در

جریان سفر هیات دولت به آذربایجان شرقی از معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تبریز بازدید کرده و گفت: گزارش خوبی از وضعیت بهداشت آذربایجان شرقی ارائه شد که

مایه امیدواری است چرا که یکی از شهرهایی که در سطح کشور تاثیر گذار بوده، تبریز است.

وی با بیان اینکه بحث مهم ، سلامت خانواده است، ادامه داد: بنابه آمار جمعیتی، خطری که بیخ گوش آذربایجان شرقی بوده، جمعیت است ، در ۳۱ استان وضعیت بیماری ها و

شرایط اجتماعی کاملا متفاوت است و هرچه فاصله شهرها ازهم بیشتر شده، تفاوت ها هم افزایش یافته و اولویت های ما هم باید تغییر کند.

وی افزود: در کنترل بیماری های غیر واگیر باید هزینه بسیاری شود چراکه در سال های آینده برای حفظ سلامت افراد پا به سن گذاشته باید هزینه بسیاری کنیم و یکی از برنامه

های ویژه باید بحث جمعیت در استان شما باشد؛ جمعیت اهرم زنده بودن ما است و اگر به فکر آن نباشیم هزینه ها بسیار بالا خواهد بود.

دکترفرشیدی با تاکید بر اینکه بحث جمعیتی نگران کننده است، خاطرنشان کرد: باید به فکر اقدامات توانبخشی باشیم و تلاش کنیم تا اکثر خدمات الکترونیکی شده و از هوش

مصنوعی استفاده شود و انجام بسیاری از اقدامات بر همین مبنا باید باشد.

وی متذکر شد: شناسایی مادران باردار باید صد در صد باشد نه ۸۶ درصد، درصد مبتلایان به پر فشاری خون و دیابت باتوجه به سن جمعیت استان طبیعی است، تشخیص آن

هنر است اما مهم کنترل آن است باید آگاهی افراد را افزایش داد.

وی اضافه کرد: در سال ۱۴۰۲ همه از سلامت خانواده صحبت می کنیم و کل برنامه ما در دو جمله ارتقاء سواد سلامت جامعه و نظام درست ارجاع خلاصه می شود که اگر این دو

مورد انجام شود بقیه نیازها هم برطرف می شود.

معاون وزیر بهداشت اذعان داشت: موضوع سلامت فراتر از نداشتن یک بیماری است، آب، غذا، سبک زندگی، خواب و رفتار بخشی از سلامت هستند که برمبنای سواد سلامت

باید به جامعه منتقل کرد تا در مشکلات سلامتی و نظام ارجاع مشکلی نداشته باشیم و تمام تلاش ما این است تا افراد را در حوزه سلامت توانمند کنیم.

وی در پایان گفت: افتخار می کنیم که اولین های ما در تبریز است اما باید توسعه و گسترش یابد.
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